
  

 

 

BESTUURSORGAAN – Rugby Vlaanderen 

Maandag 30/09/2024, 19u00  

 
 

Aanwezigen: Magteld Leys, Karen Dejonckheere, Patrick Timmerman , Bruno Cruyt, Mathias 
Rondou, Eline Claes 
Verontschuldigd: Wim Labie, Arvid Leyman 
 

Goedkeuring vorig verslag: een opmerkingen, goedgekeurd 

Punten van belangenconflict: geen punten van belangenconflict 

 

BOEIEN  
• Stand van zaken ledenaantal 23-24  
 

 
o Huidig aantal leden: 11225 
o Veel try licenties, verwachting is dat wel nog naar andere licenties wordt omgezet 
o Meer dan vorig jaar op zelfde moment +/- 1000-tal meer licenties  
o Rugbyschool minder dan vorig jaar, te bekijken hoe dit komt, mss omdat het nog te vroeg op het 

jaar is. 
 

BINDEN  
 

BOUWEN 
 

TOPSPORT  
• Districtwerking Vlaanderen update  

o Gelanceerd 
o Positief, zowel in Dendermonde als in Leuven voldoende spelers 
o Er waren problemen om trainers te vinden, maar nu ok, rest omkadering is ook ok 
o Opvallend, er zijn veel ‘regionale’ spelers, we zien dat de huidige equipe veel uit de buurt van 

Leuven en Dendermonde komen. 
o TO DO:  

▪ Jaarplanning synchroniseren 



 

 

▪ Communicatie naar clubcoaches 
▪ Workload van de spelers 

 

Personeel 
• Taken personeel in het licht van OBR stand van zaken 

o Er zijn extra taken naar personeel gekomen die vroeger Belgium waren. (Power Girls, Opleidingen 
nationaal, …) De workload is hierdoor hoger. Op LT moet bekeken worden hoe we hier mee 
omgaan. De concrete expertise ontbreekt soms, dit moet bekeken worden. 

o Er zal iemand worden aangeworven op niveau van Belgium Rugby voor communicatie, 
administratie, finance, start zal waarschijnlijk november/ december zijn. Hoofddoel, alles qua 
finance en begroting op orde hebben. 

o Te bekijken of dit de workload binnen RV zal laten zakken. 
o Er wordt bekeken of er een hospitalisatieverzekering voor de WN’s van RV kan worden 

aangeboden, Matti vraagt prijs op. 
• Verbruik van elektriciteit, Smappee zal rechtstreeks factureren aan RV en betaalt dan Matti terug. 

 

Overhead – varia 
• Beleidsplan 25-28 toelichting en vervolg 

o Belangrijkste strategische doelstellingen: 

 
 

o Alles werd in tabbladen gezet en wordt opgevolgd 4 thema’s: Algemeen, Boeien, 
Bouwen/Binden en Belgium 



 

 

o Alles werd op 10/9/2024 doorgestuurd, er volgt een gesprek met Sport Vlaanderen, daarna 
goedkeuring. 

• Stand van zaken boekhouding 2023 en 2024 
o De dossierbeheerder bij de kleine prins werd vervangen door een nieuwe 
o 2023:  

 Aanpassingen zijn nog gedaan op basis van de rekeningcommissaris 
 De rekeningen moeten opnieuw worden goedgekeurd, vervelend, it is what it is, 

zal gebeuren op een bijzondere AV, moet voor de start van 2025. 

 

Volgende vergadering gaat door op 21 oktober 2024 om 19u30 


